
Jaarverslag Medezeggenschapsraad Admiraal de Ruyterschool 2023-2024 

 

Inleiding 
Afgelopen schooljaar hebben we als MR verschillende vergaderingen gehad over het 

onderwijs op onze school. Verschillende beleidszaken waarin ons instemming of juist ons 

advies werd gevraagd, zijn door ons besproken. In dit verslag kunt u daar meer over lezen. 

 

Samenstelling MR 
 
Oudersgeleding 
Dhr. H.B. Tuinier (voorzitter, afgevaardigde t.b.v. de GMR)  
Dhr. B. J. Nobel 
Mevr. E. Hoogendoorn  

 

Personeelsgeleding 
Mevr. G.P Boender 
Mevr R. Kreuk (afgevaardigde t.b.v. de GMR) 
Mevr. A. Verhoef 
 
In dit cursusjaar zijn we 6 keer bij elkaar gekomen om te vergaderen. Dit jaar kwamen de volgende 
onderwerpen voorbij:  
 
Schoolgids ADR 2023-2024 
We hebben ingestemd met de nieuwe schoolgids.  
 
Ouderenquete 
In verschillende vergaderingen dit jaar hebben we nagedacht over een nieuwe ouderenquête. Dit 
omdat we de oude niet goed genoeg vonden. Veel te veel vragen waarbij de antwoorden ook nog 
onduidelijk zijn. Volgend cursusjaar gaan we aan deze enquête meer vorm geven.  
 
Sportshirts van de school 
Een anonieme sponsor heeft sportshirt gesponsord met de naam van onze school. Als er een klas is 
die bijv. op de fiets ergens naar toe gaat, kunnen ze deze gebruiken.  
 
Schoolplan 2023-2027 
Ook dit jaar hebben we het schoolplan besproken. Deze is nu ook verwerkt in een placemat. En als 
poster hangt hij duidelijk zichtbaar en leesbaar in de hal van de school.  
 
Schoolfonds 
Het is beduidend beter betaald dan wat er is geprognotiseerd. Dit komt door de ouderbijdrage. Er is 
overgegaan naar digitaal betalen en dit heeft goed gewerkt. Er is met nadruk gezegd dat dit een 
vrijwillige bijdrage is. 
 
Koningsspelen 
Vanuit de oudercommissie kwam de vraag of ze met de lunch een keer iets anders kunnen regelen.  
Hierin hebben we ingestemd, er werd patat gebakken door de firma Hoogerbrug. En betaald vanuit 
de MR geldpot. 



 
Klassenkrant 
In een vergadering kwam de klassenkrant ter sprake. Hiervoor waren Bram Dubbeld (groep 8) en 
Marleen Visser (groep 7) aangeschoven. Zij vragen zich af of de klassenkrant nog gelezen word door 
ouders. En omdat we steeds meer digitaal gaan, moet dit dan ook niet veranderen.  
We vragen dit na bij div. ouders en geven onze bevindingen door aan Bram en Marleen.  
Hiermee gaan zij verder.  
 
Formatie 
Ieder jaar is het weer een heel gepuzzel om de formatie rond te krijgen. Maar ook voor dit jaar is dat 
op onze school weer gelukt, daar zijn we dankbaar voor. 
 
Tenslotte 
We mogen met elkaar terugzien op een mooi jaar als school en MR. We hopen volgend jaar weer op 
een fijne samenwerking.  
 
 


